



Bestyrelsesmøde onsdag d. 7. september 2024

Sted:

Hotel Nyborg Strand

Tidspunkt:

09:00 – 18:00

Deltagere:

Bestyrelsen:

Mireille Enggaard Kempf (MEK)

Jens Rudbeck (JR)

Murad Ahmed (MA)

Bodo von Münchow (BVM)

Michael Gandø (MG)

Søren Dall (SD)

Suppleanter:

Thomas Møller (TM)

Afbud:

David Coupar (DC)

Therese Raffing (TR)

Referent:

Jens Rudbeck

Dagsorden:

- 9:00 -12:00 Session omkring samarbejde i bestyrelsen – faciliteret af Ane fra DIF**
- Godkendelse af dagsorden**
 - Godkendt
- Opfølgning fra sidste møde**
 - Kontakt til JEF fra JR**
 - Lager værdi 32.000 –
 - JR og SD får bestilt DM medalje.
 - Nordborg Jubilæum**
 - Der sendes lykønskninger til Jubilæumer der annonceres til forbundet. Ved 25 år og 50 års jubilæum hvor forbundet modtager invitation gives der gave/blomst for 500 kr, evt besøg af bestyrelsesmedlem hvis muligt.
 - Der skal laves en general tekst som sekretariatet kan sende ud.
- Status fra formanden**
 - Der har været afholdt ParaOL. Og MEK har været i kontakt med Parasport danmarks, elitechef, som meget gerne vil fortsætte nogle snakke omkring hvordan vi kan skabe et godt samarbejde.
 - DTaF har fået deres stemmeret tilbage i WT, og der planlægges deltagelse ved næste summit som afholdes i Korea sammen med Junior VM. Dette vil medføre en budget overskridelse for internationale samarbejde, som er godkendt af bestyrelsen.



- MEK har haft snakke med IKC da de er udfordrede af opsigelser, men vi kan som forbund ikke acceptere at niveauet vi betaler for, ikke er godt nok.
- Senere i september deltager MEK i DIF kongress, sammen med de andre formænd.
- MEK deltager i oktober i netværket for unge formænd.

5. Status på økonomi

- Vi har modtaget 10.151 kr. retur fra Tryk forsikring
- JR understreger at der SKAL være bilag, kontrakter eller godkendte aftaler bag ved udbetalinger, det gælder også i udvalgene.
- JR fremsender et forslag til en økonomisk strategi med plan for forbundets egenkapital.

6. Status fra udvalgene

- Stævnegruppen (SD): Vi har haft møde med vores OVR provider, Martial Events, om det fortsatte samarbejde. Martial Events er i gang med at videreudvikle deres system, så at deres Poomsae-system kan blive WT godkendt, og at deres puljesystem til kamp bliver en integreret del af deres OVR-system. Herefter vil uddannelsen af danske stævneadministratorer kunne begynde. Det vil på sigt gøre det billigere for forbundet at afvikle stævne, og gøre planlægningen mere fleksibel. Det var et hårdt slag for stævnegruppen, at FightX Open i kamp igen måtte aflyses pga. for få deltagere. Der arbejdes på at sikre, at det ikke sker fremover. Interessen fra udlandet til at deltage i danske kampstævner er voksende. Desværre betyder aflysninger af danske kampstævner, at udenlandske klubber ikke tør satse på de danske stævner i deres planlægning. Der arbejdes også i stævnegruppen på at udvikle såkaldte Challengerstævner i forbundsregi. Det første teststævne forventes snart at være klar til at kunne løbe af stablen. Derudover arbejdes der på at forbundet får deres eget Videoreplay-system, og der planlægges reparation af transportkasserne i Fredericia.
- IT (SD): Alle forbundets mailadresser bruger nu domænet "taekwondo.dk". Taekwondodanmark.dk beholdes foreløbigt som alias til alle mailadresser. Der er begyndt en proces, hvor mailpræfixer indenfor de enkelte områder knyttes til den ansvarlige på områdets mail. Der har været holdt møde med både ITIDE og MENTOCLUB om generelle opgraderinger af medlemssystemet og en integration af systemerne. Fase 1, hvor de to systemer kobles sammen, ventes snart at kunne blive afviklet. Derefter begynder fase 2, hvor portalen "taekwondo.dk" skal opdateres. Processen går i gang så snart fase 1 er færdig. Fase 2 forventes afsluttet ultimo 2024.
- Dommerudvalg (DC): Ikke gennemgået
- TEU – Teknik (MG): Der har været møde mellem LHL og TEU for at lave en afstemmelse omkring hvem der arbejder med det politiske, og hvem der arbejder med det sportslige. Der er udarbejdet en ønskeseddel fra LHL til TEU.
- TEU – Kamp (MA): UC: - UdviklingsCenter udvidelser er på vej. Fin dialog med klubber to steder i landet, hvor der er potentiale til at etablere nye UC. Hertil er der også dialog om indledningsvist et Præ-UC (arbejdstitel), der kan sikre UC tilknytning til talenter, der bor langt væk fra et UC. - Der arbejdes på udvidelser af retningslinjer for UC, der snart bliver behandlet i TEU. - MA afholder møde med IKC i uge 37 mhp. at få økonomisk overblik over Eliteområdet. Herunder UC.
 1. Kontrakt med hhv. sportschef og landstræner: - Begge skal meddeles, at kontrakter ikke automatisk bliver forlænget jf. nuværende kontrakter. Meddelelse skal gives inden udgangen af oktober. Sportschef er blevet meddelt mundtligt, at kontrakten



ikke forlænges. MA meddeler også på mail/skrift. DTAF fmd. MEK meddelelse til landstræner.

2. - MA ønsker en transparent ansættelsesproces, og alle kandidater skal således kunne søge på lige vilkår. Der forventes ansættelsesstart for sportschef og landstræner 1/1-25.
 1. TEU fremsender snarest oplæg til opslag for begge stillinger til Bestyrelsen. Fokus vil være på nærmere tilknytning mellem UC og landsholdsledelse i fremtiden.
 3. TEAM DANMARK: - MA og sportschef deltager i strategimøde med TD i uge 38.
 4. TEU - Omstrukturering: - MA ønsker udvidelse af TEU. Der er p.t. tre medlemmer. Der skal normalt være fire. Samlet TEU skal udvides til fem medlemmer. Nuværende TEU skal ved førstkommende lejlighed ændre i gældende kommissorium. Herefter lægges opslag ud på fb mhp. at finde nye medlemmer til TEU.
- Uddannelsesområdet (MG): der er planer om en workshops weekend hvor man vil kigge ind i muligheder for fornyelse på uddannelsesområdet, som så efterfølgende kan udrulles til instruktørerne.
 - Breddeudvalg (JR): Kontrakter til sommerlejr 2026 og 2027 er sendt ud og JR er i gang med forhandlinger.
 - Gradueringsudvalg (SD): Jeg har nu kigget projektgruppens udarbejdede materiale igennem, og har talt med flere af de involverede personer. Der vil blive afholdt et online dialogmøde om den videre proces i oktober. Det bliver meldt ud, så snart dato og tidspunkt er på plads. Der forventes nedsættelse af arbejdsgruppe/ udvalg efter mødet. Bestyrelsen skal forholde sig til om der ønskes en forbundsstyret dangraduering i forbindelse med sommerlejren 25. Der er nye retningslinjer for graduering på vej fra Korea. Der vil komme mere om det så snart de nye tiltag fra Kukkiwon er blevet konkretiseret.
 - PR & Marketing (MA): MA præsenterer oplæg til ny Kommunikationsstrategi i løbet af efteråret (dog først når organisationsstrategi arbejdet er afsluttet af Bestyrelsen).
 - Parasport (DC): ikke gennemgået.

7. Emner til beslutning i bestyrelsen (Fremsend grundlag senest 2 dage før mødet)

- MA ønsker at ændre kommissoriumet for TEU-Kamp således at det består af 5 deltagere i stedet for 4.
 1. Dette er godkendt.
- SD ønsker at afholde Dangraduering i forbundsregi på sommerlejren i 2025.
 1. Dette er godkendt.

8. Reception for OL og PL medaljevinder

- Der tages kontakt til begge for at finde en dato for receptionen.

9. Opfølgning på jubilæums fejring og planlægning

- TM fortæller at der har været afholdt møde i udvalget og lavet Brainstorm som der vil blive arbejdet videre med.

10. Sommerlejr 2025 planlægning

- Sommerlejr 2025 er tæt på at være i mål med en arrangør.
 1. Der er en udfordring med at der er nogle økonomiske punkter for at kunne afholde lejren i de faciliteter der er tilgængelige, 15.000 kr til Strøm, 25.000 kr til slutrengøring.



- JR udarbejder en projektansøgning for afholdelse af jubilæums sommerlejr baseret på en brainstorm der har været afholdt med arrangøren. Det er et stort ønske/krav at medlemssystemet kan håndtere tilmelding til sommerlejren fremover.

11. Kommunikation af bestyrelsens beslutninger

- Dangraduering på sommerlejren meldes ud sammen med lokation for sommerlejren.
- TEU-kamp antallet meldes ud i forbindelse med opslag om ansøgningsprocessen.

12. Kommende møder

- Næste møde
- Kommende bestyrelsesmøde med socialt indhold 25. og 26. Oktober.
 1. JR finder sted.

13. 14:00-18:00 Strategi arbejde til fremsendelse til DIF for ny strategiaftale 2025-2027

- 14:00-15:00 Konsulent Pernille (DIF) igangsætter processen

14. Eventuelt

- MA orienterede om at sponsoraftalen er blevet forlænget med Budoexperten.